
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 38. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 marca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Antoniego Macierewicza 

Oświadczenie w sprawie wojskowych transportów poruszających się po drogach krajowych. 

W imieniu mieszkańców powiatów stargardzkiego, wałeckiego, drawskiego i goleniowskiego zwracam się 

z wnioskiem w sprawie transportów wojskowych poruszających się po drogach krajowych, m.in. nr 10, 20 

oraz S3 i S6. Transporty, które odbywają się w ciągu dnia, utrudniają mieszkańcom wskazanych powiatów 

codzienne życie. W związku z tym zwracam się z pytaniem o możliwość dokonywania transportów wojsko-

wych za pomocą transportu kolejowego. 

Proszę o informacje, na jakim etapie są prace nad przeniesieniem transportu paliwa na potrzeby jednostki 

wojskowej z drogi krajowej nr 10 Szczecin – Mirosławiec – Warszawa na transport kolejowy. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


